
 

Referat fra Afd. Bestyrelsesmødet den 31/8 2020 

Tilstede: Annie Birch, Heidi Andersen, Elin Højmose 

Dagsorden: 

1. Evaluering 

2. Værkstedet 14A 

3. Økonomi 

4. Nyt fra Administrationen 

5. Henvendelser fra beboere 

6. Arrangementer 

7. Eventuelt/ næste møde 

 

1: Vi havde en hyggelig picnic ved vores lille sø med 15 beboere selvom vejret ikke var med os og 

vi måtte rykke indenfor. Vores altaner er blevet fuget og vi har fået renset vores ventilation i 

køkken og bad. Der er sat en ny corona plakat op i opgangene. 

2: Intet nyt. 

3: Vi har stadig penge på kontoen så vi planlægger nye aktiviteter.  

4: Vi har været til Repræsentantskabsmøde i Fruehøjgård 

5: Der er kommet 2 forslag fra beboere til Afd. Mødet. 

6: Vi har planlagt Afd. Mødet den 14. september og vi glæder os til at se jer. 

Næste arrangement bliver Julefrokost i november. 

7: Næste møde bliver den 12. oktober. 

 

Referat Annie Birch      

   



 

90110 Afdeling Aaparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 31/8 2020 
 
Administrationen har modtaget referatet den 4/9 2020 
Administrationen har gennemgået referatet den 10/9 2020 
 
 
Administrationens bemærkninger til referatet: 
 

Administrationen har ingen bemærkninger til referatet. 
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